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	冠軍

GRAND PRIX
	中國
China
	The CHAMPION of ABU ROBOCON 2012

《亞太廣播聯盟機械人大賽2012》冠軍

	亞軍

1ST RUNNER-UP
	越南
Vietnam
	The 1st RUNNER-UP of ABU ROBOCON 2012

《亞太廣播聯盟機械人大賽2012》亞軍

	季軍

2ND RUNNER-UP
	日本

Japan
	The two 2nd RUNNER-UP of ABU ROBOCON 2012

《亞太廣播聯盟機械人大賽2012》季軍

	
	泰國

Thailand
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	亞太廣播聯盟機械人大獎

ABU ROBOCON AWARD
	日本

Japan
	The top honor in the ABU ROBOCON 2012 that commends the most preeminent team in ideas, originality, creativity and technology
《亞太廣播聯盟機械人大賽2012》中的最高榮譽，該獎項表揚最具卓越思想，原創性，創造力和技術的隊伍

	最佳創意獎

BEST IDEA AWARD
	中國香港（隊伍1）
Hong Kong, China (Team 1)
	The award commends the team that demonstrates the most excellent idea in terms of structure of machines and strategy

該獎項表揚展示出機械結構和戰略上最佳創意的隊伍

	最佳工程設計獎

BEST ENGINEERING AWARD
	泰國

Thailand
	The award commends the team that creates the most technically excellent robot

該獎項表揚創造出技術上最出色的機器人的隊伍

	最佳設計獎

BEST DESIGN AWARD
	馬來西亞
Malaysia
	The award commends the team that creates the most excellent robot design in terms of artistic and functional value

該獎項表揚創造出在視覺及功能上最出色的機械人設計的隊伍

	Panasonic 特別獎

Panasonic AWARD
	蒙古
Mongolia
	The award commends the team recommended by Panasonic, one of the Special Sponsors

該獎項表揚由大會贊助Panasonic 評選的優異隊伍

	TOYOTA特別獎

TOYOTA AWARD
	印度尼西亞
Indonesia
	The award commends the team recommended by TOYOTA, one of the Special Sponsors

該獎項表揚由大會贊助TOYOTA評選的優異隊伍

	MABUCHI MOTOR 特別獎

MABUCHI MOTOR AWARD
	印度
India
	The award commends the team recommended by MABUCHI MOTOR, one of the Special Sponsors

該獎項表揚由大會贊助MABUCHI MOTOR評選的優異隊伍








